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《英语作文我的暑假生活两篇（带中文）》

暑假是一个令人期待的时光，学生们终于可以放松身心，远离紧张的学习生活。在这
个长长的假期里，他们可以选择去旅游，探索未知的地方，体验不同的文化。这里给
大家整理了两篇我的暑假英语作文，供大家参考。

英语作文我的暑假 篇一

This summer vacation, I embarked on an unforgettable journey. With the warm sunshine
and the chirping of birds, I traveled to the countryside with my family. The fresh air and
the vast green fields instantly refreshed my mind, far away from the hustle and bustle of
the city.

Every morning, we woke up early to walk along the winding paths, surrounded by the
fragrance of flowers and the rustling of leaves. In the afternoons, we helped the local
farmers with their harvest, learning firsthand the hard work and joy of agriculture. At
night, we gathered around the bonfire, sharing stories and laughter under the starry sky.

This vacation not only broadened my horizons but also taught me the value of simplicity
and nature. I cherish these memories deeply, knowing that they will be a treasure in my
heart forever.

这个暑假，我踏上了一段难忘的旅程。伴随着温暖的阳光和鸟儿的欢鸣，我和家人一
起前往了乡村。那里清新的空气和广阔的绿野瞬间让我心旷神怡，远离了城市的喧嚣
。

每天清晨，我们早早起床，沿着蜿蜒的小径漫步，四周弥漫着花香，树叶沙沙作响。
午后，我们帮助当地农民收割，亲身体验了农耕的辛劳与乐趣。夜晚，我们围坐在篝
火旁，在满天繁星下分享故事与欢笑。

这次假期不仅开阔了我的视野，更让我懂得了简单与自然的珍贵。我深深珍惜这些记
忆，它们将永远成为我心中的宝藏。

英语作文我的暑假 篇二

This summer, I embarked on an exciting adventure by learning to swim. Initially, the
thought of diving into the cool waters filled me with apprehension. But with each passing
day, under the patient guidance of my coach, my fear gradually transformed into
confidence.

As I practiced my strokes, the water seemed to embrace me, and I began to feel a sense of
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freedom unlike any other. The sun shining above and the sound of laughter around only
added to the magic of the moment.

By the end of the summer, I had not only mastered the basics but also discovered a new
passion. This experience taught me that with dedication and perseverance, there's no
limit to what we can achieve. My summer adventure in the pool has left me with
memories that will last a lifetime.

这个夏天，我踏上了一场学习游泳的激动人心的冒险之旅。起初，一想到要潜入清凉
的水中，我就感到忐忑不安。但在教练耐心的指导下，随着日子一天天过去，我的恐
惧逐渐转变为了自信。

当我练习划水时，水似乎拥抱了我，我开始感受到一种前所未有的自由。头顶的阳光
和周围的欢笑声更增添了这一刻的魔力。

到了夏天结束时，我不仅掌握了游泳的基本技巧，还发现了一项新的热爱。这次经历
教会了我，只要有决心和毅力，就没有什么是我们达不到的。我在泳池中度过的这个
夏天冒险，留下了将伴随我一生的美好回忆。
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